
ACTA PLE NUM.  2/94 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 24 DE FEBRER DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint hores del dia 
vint-i-quatre de febrer de mil nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la Sala 
de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament  Ple  que  a  continuació   es relacionen,  
en  sessió ordinària i  primera  convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
         
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 



Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Josep Nogué i Felip 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de les actes núm.  14/93  i 15/93 
corresponents a les sessions ordinàries dels dies  24 de novembre i 23 de 
desembre de 1993, respectivament. 
 
 
 En   primer  lloc  pren  la  paraula   la   senyora Secretària General, 



Carmen Alonso Higuera, per a assenyalar que  el Portaveu del Grup Municipal 
d'IC,  senyor  Frederic Prieto i Caballé, ha presentat una sèrie de  
rectificacions a les actes per escrit, en particular les següents: 
 
 
 Acta núm. 14/93 
 
  - Pàgina 32, paràgraf 3r.: 
 
  "Per últim (...), sinó que "parc fluvial"  vol significar  només  que  
la  vora  del  riu  tingui  aquesta destinació de parc." 
 
 
  - Pàgina 37, paràgraf 1r.: 
 
  "...  que  el  seu  Grup  no  compartiria   ni demanaria  la  
suspensió o ajornament d'un  Ple,  sobre  la marxa, pel fet que coincidís amb 
un partit de futbol," 
 
  
 Acta núm. 15/93 
 
  - Pàgina 19, darrer paràgraf: 
 
  " ... que hagi existit cap problema en relació amb aquest 
contracte al llarg d'aquest any, tenen un  dubte de principi sobre aquesta 
forma de resoldre la vigilància i és per aquesta raó que ..." 
 
 
  - Pàgina 33, darrer paràgraf: 
 
  "  ... tipus impositiu, de forma  progressiva, amb uns terminis 
prefixats." 
 
 
  - Pàgina 49, 2n. paràgraf: 
 
  "A   continuació   (...),   qui   després   de manifestar que tot i que 
hauria pogut fer-se un  pressupost artificiós per a augmentar un nivell de 
prestacions ..." 
 
 
  - Pàgina 49, 4t. paràgraf: 
 
  "2. El seu Grup (...) no ha sigut possible  un acord fins ara. Però 



creuen que aquest pressupost, tot i la minoració    dels    recursos,   ha    
d'assumir    opcions significatives  en  matèria social, donada la  situació  de 
crisi. Per aquesta raó, han fet arribar ..."  
 
 
  - Pàgina 49, 5è. paràgraf: 
 
  "a) Obrir (...) i disposar un fons que permeti ajudar  famílies 
greument colpides per la crisi a  mantenir la seva vivenda o a accedir a una 
altra." 
 
 
  - Pàgina 50, 2n. paràgraf: 
 
  "e) Sense (...) difondre ..." 
 
 
  - Pàgina 50, 3r. paràgraf: 
 
  "f)   Obrir  dos  objectius  d'estudi   i   de participació   ciutadana:  
l'un  sobre   les   perspectives culturals  a Cornellà, i el segon per facilitar 
l'estudi  i el debat ..." 
 
 
  - Pàgina 50, 5è paràgraf: 
 
  "Per  últim (...), perquè mentre  això  encara sigui possible, el seu 
Grup espera que la negociació  entre l'Estat   i   els  sindicats  permeti  
mantenir  el   poder adquisitiu dels funcionaris.  
 
 
  - Pàgina 69, 2n. paràgraf: 
 
  "Seguidament  (...), considera que el que  cal és  que els 
funcionaris públics coneguin el  català,  sense que  això hagi de significar una 
prima. El català no ha  de ser  una prima, sinó una exigència, una condició. 
Per  això s'ha d'exigir que la prova ..." 
 
 
 Seguidament  pren  la  paraula  la  Regidora  d'IC, Adelina  Cobos,  
per  a  manifestar  que  no  ha  rebut  la convocatòria  del Ple ni les actes, 
manifestant sobre  això la  senyora Secretària General que a la  seva  
documentació consta que l'esmentada convocatòria va ser rebuda en el seu 
nom per la senyora Elisa Rubio. 
 



 Finalment  pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per a assenyalar pel que fa referència a l'acta número 15/93, 
corresponent a la  sessió del dia 24 de desembre passat, que a  la  pàgina 
número  18,  en el paràgraf segon  posa  "...l'advocat  del Centre d'Estimulació 
Precoç i amb el servei d'assessorament a la Dona." i ha de posar "...l'advocat 
del Servei d'Assessorament a la Dona." 
 
 Després  d'això les actes núm. 14/93 i  15/93,  corresponents  a les 
sessions del dia 24 de novembre i 23  de desembre  de 1993, respectivament, 
són aprovades  per  unanimitat amb les esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords  de la 
Comissió de Govern que a continuació  es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 26 de gener de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 -  Estimar  la  petició  de  renúncia  a  la  plaça d'Indendent Major 
de la Sub-escala de Serveis Especials, el funcionari de carrera senyor 
Jerónimo Aguilar Plou.  
 
 
 "Vista  la  sol.licitud  de  renúncia  a  la  plaça d'Intendent  Major de 
la Sots-escala de Serveis  Especials, per interés particular, del funcionari de 
carrera  Jerónimo Luis Aguilar Plou,  
 
 Atesa la voluntat d'aquesta Corporació d'amortitzar l'esmentada 
plaça, per raons organitzatives i funcionals. 
 
 Atés  el  que  es  disposa  en  l'article  230  del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 



 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, 
proposa a la Comissió de Govern l'adopació  del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- ESTIMAR la petició de renùncia a la  plaça d'Intendet 
Major de la Sub-escala de Serveis Especials, el funcionari de carrera Sr. 
Jerónimo Luis Aguilar Plou, i  en conseqüència establir la seva pèrdua de 
condició de funcionari amb efectes del dia 31 de gener de 1994, de  
conformitat  amb  el  que preveu l'article 230  del  Reglament  del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Segon.- PROPOSAR al Ple Municipal l'amortització de l'esmentada 
plaça, en la primera sessió que celebri. 
 
 Tercer.- ABONAR a l'interesat en la nómina del  mes de  gener de 
1994, la corresponent liquidació-quitança   de la part proporcional de Pagues 
Extres devengades." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  pren  la  paraula  el  Regidor  
del  Grup Municipal  d'IC,  senyor  Ignasi  Riera  i  Gassiot  per  a preguntar si 
hi ha un element econòmic en aquesta  decisió, contestant  sobre això el 
President-Delegat de la  Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  Interior  i  
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que s'ha arribat a un  acord amb 
l'interessat. 
 
 A  la vista de tot això pren de nou la  paraula  el Regidor  del  Grup 
Municipal d'IC, senyor  Ignasi  Riera  i Gassiot,  per  a  preguntar amb  càrrec  
a  quina  partida, assenyalant el President-Delegat de la Comissió Informativa 
de  l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, 
que amb càrrec al capítol I del pressupost, partida de personal. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde,  per a informar que 
aquesta plaça serà amortitzada. 
 
 Acte  seguit pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes,  per  a preguntar quina quantitat s'ha 
lliurat a l'Intendent Major, assenyalant el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de  l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor  Antonio Balmón  
Arévalo, que 13 milions de pessetes, que és el  que li  hagués correspost en el 
cas de ser personal  laboral  i d'haver-se tractat d'un acomiadament 
improcedent. 



 
      
 Després  d'aixó, els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 
 3.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret número 353/94 de data 27 de gener 
 
 "Atesa  la  publicació  al  Diari  Oficial  de   la Generalitat del 3 de 
març, número 114, de la Ordre de 7  de febrer  de 1989, en el qual 
s'estableixen els  criteris  de distribució  i  el  procediment  per  a  la  
concessió   de subvencions  als  Ajuntaments en  matèria  d'informació  al 
consumidor  i  a  l'usuari, i atès que  la  nostra  oficina municipal entre dintre 
d'aquesta convocatòria, en ús de les  facultats que legalment tinc conferides, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.-  Sol.licitar una subvenció de  8.560.312.-pessetes,  a  la 
Generalitat de Catalunya, d'acord  amb  la convocatòria de concessió de 
subvencions als Ajuntaments en matèria d'informació al consumidor i a 
l'usuari,  publicada al Diari Oficial de la Generalitat (.D.O.G.) del 3 de  març de 
1989. 
 
 Segon.- Donar compte del present acord a la propera sessió del Ple 
que se celebri, als efectes previstos en  el dispositiu segon del punt 14è. de 
l'Acord Plenari de 15  de setembre de 1991." 
 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé,  per  a preguntar  quina  és la 
destinació que es  dóna  a  aquesta subvenció,  i  contesta la Regidora-
Delegada de  Sanitat  i Serveis  Socials, senyora Judith Ibáñez Vives, que  
aquesta és la quantitat que es demana, però no la que es rep. L'any passat per 
exemple, únicament es va concedir una  subvenció d'un milió vuit-centes mil 



pessetes, que va ser destinada a l'Oficina d'Informació al Consumidor. Aquest 
any,  continua assenyalant la senyora Ibáñez, aquest tema hauria  d'haver-se  
incorporat al Conveni marc, però la Conselleria va  dir que  aquest  tema 
aniria per la via de subvenció, i  si  se sol.licita molt alta és perquè inclou el 
cost del  material del laboratori. 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret número 529/94 de data 7 de febrer 
 
 "Vist el conveni marc de cooperació subscrit  entre el  Departament  
de Benestar Social de  la  Generalitat  de Catalunya i l'Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat per a  la programació  i el finançament de Serveis Socials  i  altres 
actuacions en l'àmbit de Benestar Social al Municipi. 
  
 Atès  que  la  subscripció  de  l'esmentat  conveni comporta 
contractar a un Assistent Social. 
 
 Atès l'acte del Tribunal que va jutjar el  concurs-oposició  que es va 
celebrar el dia u de desembre  de  1993 per cobrir en propietat una plaça 
d'Assistent Social, de la qual es desprén que alguns aspirants van aprovar 
totes  les proves però no van ser proposats donat que no hi havien més places 
vacants en aquell moment. 
 
 Atès  que la Sra. Mª Carmen Ferrer Vega  va  quedar classificada en 
segon lloc en l'esmentat procés  sel.lectiu i   que  reuneix  els  requisits  
necessaris   per   ocupar l'esmentada plaça. 
 
 En ús de les atribucions que en confereix l'article 21 G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Autoritzar la contractació de la Sra.  Mª Carmen  Ferrer  
Vega amb efectes 1 de febrer  de  1994,  en règim laboral i a l'empara del que 
es preveu en el  conveni esmentat en la part expositiva de la present resolució. 
 
 Segon.-  Assignar-li la denominació,  descripció  i retribucions que 
tenen fixades els Assistents Socials  dins del Catàleg de Llocs de Treball 
d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució  a la 



Comissió de Govern i al Ple Municipal a  la primera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 - Decret número 530/94 de data 7 de febrer 
 
 
 "Vist  que  el dia 21 de gener de 1994  en  aquesta Casa  
Consistorial s'ha constituït el Tribunal que en  data 12  de novembre de 1993 
va jutjar el  concurs-oposició  per proveïr  en  propietat  una plaça de Tècnic  
de  Grau  Mitg  
 
d'Administració  Especial, Programador, a fi i  efectes  de resoldre  els recursos 
d'alçada interpossats  pels  senyors José  Cartoixa  González i Angel 
Fernández  Arcalis  contra l'anterior proposta del Tribunal qualificador. 
 
 Atès que l'esmentat Tribunal ha practicat  novament la  valoració  
de  la fase de concurs  dels  dos  candidats recorrents  donan  una nova 
puntació total  i  proposant  a l'Organ  Municipal competent que nomeni 
funcionari  al  Sr. Angel Fernández Arcalis per que ocupi la plaça de Tècnic de 
Grau Mitg d'Administració Especial, Programador. 
 
 Vist  així  mateix l'informe emès per  el  Cap  del Departament 
d'Informàtica en compliment del que es  disposa en  les  Bases Generals que 
han regit  l'esmentat  concurs-oposició  i  del  qual es desprèn  que  l'aspirant  
aprovat compleix  amb  tots el requisits que s'exigien en  les  esmentades 
bases. 
 
 Fent  ús  de  les  atribucions  que  em   confereix l'article 21 de la 
LLei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Nomenar funcionari de carrera a l'aspirant Sr.  ANGEL 
FERNANDEZ ARCALIS per que ocupi en propietat  la plaça  de  Tèncic de Grau  
Mitg  d'Administració  Especial, Programador,   concedint-li  un  termini  de  
trenta   dies naturals per a que prengui possessió de conformitat amb  el que 
disposa la Normativa vigent. 
 
 Segon.-   Publicar  l'esmentat  nomenament  en   el Butlletí  Oficial 
de la Província i en el Diari Oficial  de la Generalitat. 
 



 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en  la primera sessió que se celebri."                              
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret número 569/94 de data 8 de febrer 
  
 "Vista  la convocatòria per cobrir  temporalment  i per  servei  
determinat  un lloc  de  treball  d'Arquitecte Tècnic    per   l'Oficina   Municipal   
de    Rehabilitació d'Habitatges creada en virtud del conveni de  col.laboració 
amb  el Centre Tècnic i de cooperació per la  Rehabilitació d'Habitatges  del  
Departament de  Política  Territorial  i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Vista l'acta del Tribunal que ha jutjat l'esmentada oposició 
mitjançant la qual es proposa a l'Organ  Municipal competent que es nomeni a 
l'aspirant Sr. Miguel Edo Llonch. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l'article 21 G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació de l'Arquitecte Tècnic Sr. Miguel 
Edo Llonch, en règim laboral, per  cobrir el  servei determinat de l'activitat 
d'Arquitecte Tècnic  a l'Oficina Municipal de Rehabilitació d'Habitatges durant 
el període  comprés entre el 31 de gener al 15 de desembre  de 1994, en virtud 
del Conveni de col.laboració amb el  Centre Tècnic  i de Cooperació per la  
Rehabilitació  d'Habitatges del  Departament de Política Territorial i Obres  
Públiques de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Segon.-   Fixar-li   les   següents    retribucions mensuals: 
 
 Sou Base..........................    121.637,- 
 Complement de Responsabilitat.....   75.723,- 
 Complement Condicions de Treball..   51.708,- 
 Complement de Productivitat.......    10.223,- 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució  a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal a  la primera sessió que se celebri." 
 
 
 Desprès  d'una  breu explicació del  contingut  del decret,   feta   pel  



President-Delegat  de   la   Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  Interior  
i  Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el  Portaveu  
del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per a preguntar  com 
es fan aquestes contractacions,  manifestant sobre això el President-Delegat 
de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor  
Antonio Balmón  Arévalo, que en la sessió plenària de l'1 de  gener es  va  
ratificar un decret de l'Alcalde  que  aprovava  la convocatòria  del  procès de 
selecció el  qual  procediment passa   a   explicar.   Aquesta   convocatòria,    
continua manifestant el senyor Balmón, es va comunicar a la borsa de treball   
del   Col.legi   d'Aparelladors   i   a   Regesa, institucions  que  van  enviar  un  
total  de  18  persones interessades en participar-hi. 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
      
 
 - Decret número 745/94 de data 17 de febrer 
 
 "Havent-se  produït  una  vacant  en  la   Ponència Tècnica   
Municipal  d'Activitats  Classificades,   com   a conseqüència  de  la renúncia 
al seu lloc de  treball,  amb efectes del dia 31 de gener d'enguany, del senyor  
Jerónimo Luis Aguilar Plou, Intendent Major de la Guàrdia Urbana. 
 
 Atès   que   mitjançant  Decret   d'aquest   Tinent d'Alcalde  de 
Règim Interior i Governació núm.  526/94,  de data 4 de febrer, s'adscriu al 
funcionari de carrera senyor Benjamín  García  Angosto al lloc de treball de 
Cap  de  la Guàrdia Urbana amb efectes del dia 1 de febrer d'enguany. 
 
 Per tot això, aquesta Tinencia d'Alcaldia de  Règim Interior i 
Governació, fen ús de les atribucions conferides pel Decret de l'Alcaldia núm. 
1999/91, de 19 de juny, 
 

H A    R E S O L T 
 
 Primer.-  Modificar  la composició de  la  Ponència Tècnica 
Municipal d'Activitats Classificades, aprovada  pel Ple de data 20 de juny de 
1991 i nomenar al senyor Benjamín García  Angosto,  Vocal de la Ponència  
Tècnica  esmentada, com a Cap de la Guàrdia Urbana. 
 
 
 Segon.- Comunicar el present Decret  al Departament de Medi 
Ambient de la Generalitat de Catalunya, així com  a l'interessat, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  Decret  a  la propera sessió de 



Ple que se celebri." 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
         
 - Decret número 746/94 de data 17 de febrer 
 
 "Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret núm.  2076/91, de 2 de juliol, 
i a la vista de les propostes elevades pels diferents Grups Polítics amb 
responsabilitat municipal,  va procedir al nomenament dels diferents membres 
integrants de les Comissions Informatives de caràcter permanent  d'aquest 
Ajuntament,   establertes,  prèviament,  mitjançant   acord plenari  adoptat en 
sessió extraordinària celebrada el  dia 20 de juny de 1991. 
 
 Atès  que el Grup Municipal de Convergència i  Unió ha   elevat  a  
aquesta  Alcaldia  proposta  de  canvi   de representació   del  seu  Grup  dins  
de   les   Comissions Informatives  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i  
Serveis  i Planificació, Economia i Hisenda. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, a proposta del  Grup Municipal de 
Convergència i Unió. 
 

H A    R E S O L T 
 
 Primer.- Modificar el Decret núm. 2076/1991, dictat per  aquesta 
Alcaldia el dia 2 de juliol, en el  sentit  de substituir  en la Comissió 
Informativa d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i  Serveis,  a la  Regidora,  
senyora  Yolanda Piedra  Mañes, pel Regidor, senyor Antoni Recort Garcia,  i 
en  la  Comissió de Planificació, Economia  i  Hisenda,  al Regidor,  senyor  
Antoni Recort Garcia,  per  la  Regidora, senyora Yolanda Piedra Mañes, amb 
efectes del dia d'avui. 
 
 Segon.-  Comunicar  el present acord  als  Regidors afectats,  així  
com  al  President  i  Secretari  de   les esmentades  Comissions Informatives, 
pel seu coneixement  i efectes.  
 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la propera sessió 
ordinària que se celebri." 
  
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
         
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 



 
 4.-  Autoritzar la compatibilitat sol.licitada  per l'empleat  
senyor  Juan Ramón Torres Blanco que  ocupa  una plaça  de  subaltern,  
entre  el  seu  lloc  de  treball  a l'Ajuntament, amb una altra activitat 
privada. 
 
         Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  President de la Comissió Informativa de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent acord: 
 
 Vista la declaració d'activitats presentada en data 31/01/94  per 
l'empleat Sr. Juan Ramón Torres  Blanco,  que ocupa   una  plaça  de  
Subaltern   d'aquesta   Corporació, mitjançant  la  qual sol.licita la 
compatibilitat  del  seu lloc  de  treball  en  aquest  Ajuntament  amb  una   
altra activitat  privada  per compte aliena,  que  consisteix  en exercir d'agent 
d'assegurances. 
 
 Atès,  que la dedicació setmanal del  funcionari  a l'Ajuntament  és  
de 35 hores, i que l'activitat per  a  la qual  se sol.licita compatibilitat es 
desenvolupa  amb  una dedicació aproximada de 15 hores setmanals. 
 
 Atès,  el  que disposa la Llei 53/1984,  de  26  de desembre,   
d'incompatibilitats   del   personal   de   les Administracions  Públiques,  la  
Llei  21/1987,  de  26  de novembre,  d'incompatibilitats  del personal al  
servei  de l'Administració  de  la  Generalitat,  i  el  Reial  Decret 598/1985,  de 
30 d'abril, que desenvolupa l'esmentada  Llei 53/1984,  així com el Reglament 
del personal al  Servei  de les Entitats Locals. 
 
 Atès,   que  els  criteris  que  s'estableixen   en l'esmentada 
normativa sobre aquesta qüestió són: 
 
 a)  El  desenvolupament  d'un lloc  de  treball  en l'àmbit  privat  no  
podrà  impedir  o   menyscavar l'estricte  compliment dels deures del personal  
al servei  de  l'Ajuntament,  o  comprometre  la  seva imparcialitat o 
independència. 
 
 b)  No  poden ésser objecte de  compatibilitat  les activitats  
professionals  que s'han de  prestar  a persones  a les que s'està obligat a 
atendre en  el desenvolupament del càrrec públic.  
 
 Atès,  que  si l'activitat en el sector  públic  és plena  o  total, 
aquesta podrà compatibilitzar-se  amb  una activitat privada que suposi una 



jornada igual o inferior a la meitat de la pública. Si l'activitat en el sector 
públic és  a  temps  parcial, es  podrà  compatibilitzar  amb  una activitat  
privada  qualsevol que sigui la jornada  que  es realitzi  en  aquesta última, 
amb el límit, però,  tant  en aquest  cas  com  en  l'anterior,  que  la  suma  
d'ambdues jornades   no   superi   l'ordinària   de   l'Administració 
incrementada d'un 50% (52 hores i 30 minuts). 
 
 
 En virtut de tot això s'adopten els següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- AUTORITZAR la compatibilitat  sol.licitada pel funcionari 
de carrera Sr. Juan Ramón Torres Blanco, que ocupa una plaça de Subaltern 
d'aquesta Corporació, entre el seu lloc de treball a l'Ajuntament, amb una 
altra activitat privada  per  compte aliena, que consisteix  en  l'exercici lliure  
de  la professió d'advocat, en base  a  les  consideracions  al.legades  a  la part  
expositiva  del  present Dictamen  i,  en  el ben entés que  l'interessat  no  
podrà dedicar  més  de 17 hores i 30 minuts  setmanals   a  l'activitat  privada 
i haurà de posar en coneixement  d'aquesta Corporació   qualsevol  canvi  que  
es  produeixi  en   les condicions de treball de l'activitat que es compatibilitza.  
 
 Segon.-  Aquesta autorització restarà sense  efecte automàticament 
en els supòsits següents: 
-  Si  l'activitat  privada  impedeix  o  menyscava l'estricte compliment dels 
deures del funcionari  o compromet a la seva imparcialitat o independència. 
 
- Si l'activitat privada té alguna relació amb  els assumptes que es coneguin 
per raó del càrrec. 
 
- Si l'activitat privada es desenvolupa dins de  la jornada laboral. 
 
-   Si  es  produeix  alguna  modificació  en   les condicions de treball de les 
activitats objecte  de la compatibilitat." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del  punt donada  pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, se sotmet a votació  el  
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 5.-  Aprovar  els Plecs de Condicions  que  han  de regir  la 
utilització a precari dels habitatges annexos als col.legis públics Roger de 



Llúria-Roger de Flor i Fontsanta i aprovar la convocatòria de concurs a 
l'efecte. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el  Plec  de  Condicions  redactat  per   la utilització en precari 
dels habitatges anexes als Col.legis públics  Roger  de Llúria-Roger de Flor i  
Col.legi  públic Fontsanta. 
 
 Atès  que el mateix acompleix la legislació  vigent en  la matèria, en 
especial la normativa sobre  utilització de  béns de domini públic continguda a 
la Llei 8/87  de  15 d'abril Municipal i de Règim Local de Catalunya i 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals aprovat per Decret 336/1988 de 17  
d'octubre  així  com la  normativa  sobre  contractació municipal  contingudaa 
al Reglament de contractació de  les Corporacions  Locals  Llei  i Reglament  
de  Contractes  de l'Estat   i  resta  de  disposicions  concordants   aquesta 
Comissió  proposa  al Ple de  l'Ajuntament  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar el Plec de Condicions que  ha  de regir la 
utilització en precari dels habitatges anexes  als Col.legis públics Roger de 
Llúria-Roger de Flor i  Col.legi públic Fontsanta. 
 
 Segon.-  Sotmetre  l'esmentat  plec  a   exposició pública,  
mitjançant la seva inserció durant el termini  de quinze  dies  al Tauler 
Municipal d'Anuncis i del  personal d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.- Aprovar la convocatòria del concurs per  a l'adjudicació  de 
l'utilització en precari dels  habitatges anexes dels Col.legis públics Roger de 
Llúria-Roger de Flor i Col.legi públic Fontsanta. 
 
 Quart.-  Anunciar l'esmentada licitació  al  Tauler Municipal  
d'anuncis i del personal, d'acord amb  allò  que preveu l'article 9 del Plec de 
Condicions." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del  punt donada  pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, se sotmet a votació  el  
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 



 
 
 6.-  Aprovar  la rectificació del  Padró  Municipal  d'Habitants, 
referit a l'1 de gener de 1.994. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emès per la Unitat d'Estadística en relació  a la 
confecció de la rectificació anual del  Padró Municipal  d'Habitants referida a 
l'u de gener de mil  nou-cent noranta-quatre, el Regidor de l'Area de Règim 
Interior i  Governació  proposa  al  Ple  Municipal  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar la rectificació del  Padró  Municipal d'Habitants, 
referida a l'u de gener de mil nou-cents noranta-quatre, que puja a la 
quantitat de 84.142 habitants de dret. 
 
 Segon.-  Exposar el públic la rectificació  per  un període  de 15 
dies, a fi que els interessats  puguin  formular les reclamacions pertinents." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació del  contingut del punt donada 
pel President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area de Règim Interior i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, en la qual s'anuncia que  
s'elaborarà una piràmide per a analitzar els motius dels moviments que es 
produeixen en la població, pren la paraula el  Regidor del Grup Municipal d'IC, 
senyor Ignasi Riera i Gassiot, per a manifestar que seria interessant aquest 
treball,  amb l'objecte d'analitzar les necessitats d'atenció que s'haurà de  
donar a la gent gran, com abans s'havien d'analitzar  a partir d'aquests 
documents els problemes que es  produirien en quant al dèficit de places 
escolars. 
 
 Després   d'això, se sotmet a votació el  dictamen, essent aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Modificar l'Organigrama Municipal pel que fa  a la   Guàrdia  
Urbana  en el sentit  d'amortitzar  la  plaça d'Intendent Major Cap de la 
Guàrdia Urbana pertenyent a  la Sots-Escala de Serveis Especials. 
 



 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de  Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist   l'informe del Departament de  Personal  del qual es desprèn 
la necessitat de què es modifiqui la  Plantilla  Orgànica del personal d'aquest 
Ajuntament,  la  qual cosa  comporta necessàriament la modificació  de  
l'Organigrama Municipal. 
 
 Atés que  la modificació que es proposa respon a la voluntad   
d'aquesta  Corporació  d'amortitzar   la   plaça d'Intendent   Major  Cap  de  la  
Guàrdia  Urbana   com   a conseqüència  de  què el seu titolar el Sr.  Jerónimo  
Luis Aguilar  Plou ha renunciat a la mateixa amb efectes  31  de gener de 
1994. 
 
 El   President de la Comissió Informativa de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar l'Organigrama Municipal pel  que fa referència a 
la Guàrdia Urbana en el sentit d'amortitzar la plaça d'Intendent Major Cap de 
la Guàrdia Urbana pertenyent a la Sots-Escala de Serveis Especials. 
 
 Segon.- Que l'Organigrama Municipal resti fixat  en la forma que 
consta en el document que s'adjunta al present acord."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del  punt donada  pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, se sotmet a votació  el  
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Modificar l'Oferta Pública d'Ocupació  d'aquest Ajuntament  i 
dels seus Organismes Autònoms per  l'exercici 1994, en el sentit d'afegir 
una plaça de Tècnic  d'Administració General en règim de funcionari. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist que la funcionaria de carrera Sra. Mª  Isabel Vilalta Calaf ha 



sol.licitat pasar a la situació  administrativa d'excedència voluntària per 
interes particular  amb efectes 16 de gener de 1994. 
 
 Atés que l'esmentada funcionària ocupaba un lloc de treball  de  
Tècnic d'Administració  General  pertenyent  a l'Escala d'Administració 
General Sots-Escala Tècnica  Superior. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació, proposa al Ple Municipal  l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Modificar  l'Oferta  Pública   d'Ocupació d'aquest  
Ajuntament  i dels seus Organismes  Autònoms  per l'exercici 1994, en el 
sentit de afegir una plaça de Tècnic d'Administració General en regim 
funcionarial. 
 
 Segon.-  Que l'Oferta Pública  d'Ocupació  d'aquest Ajuntament i 
dels seus Organismes Autònoms resti fixada, un cop incorporada la 
modificació que s'ha dut a terme, de  la següent forma: 
 FUNCIONARIS DE CARRERA 
 
 
Grup               Nombre 
Llei        Clasificació                   Denominació              de   
30/84                                                                 places 
 
 Escala Admón. General:                                         
A   Sots-escala Tèc. Superior Tècnic d'Adm. General    (*)      1    
D   Sots-escala Auxiliar      Auxiliar Administració General   2    
      
 Escala Admón. Especial:  
 Sots-escala Tènica                                        
A   Tècnic Superior            Advocat                            1    
A   Tècnic Superior            Arquitecte Superior               1    
B   Tècnic Mitg                Tècnic de Gestió Catastral        1    
 
(*) Promoció interna  
 
El sistema de selecció per a totes les places serà per Concurs-Oposició 
 
 
PERSONAL DE REGIM LABORAL   
 
                                                                        Nombre 



Nivell de Titulació                Clasificació i denominació              de   
                                                                                                              places 
Graduat Escolar o títol FP 1er                                       
grau                               Oficial 1ª Conductor (*)         1    
Graduat Escolar o títol FP 1er    Oficial 1ª Paleta (*)             1    
grau                                                           
Graduat Escolar o títol FP 1er    Oficial 1ª Jardiner (*)          1    
grau                                                                 
Graduat Escolar o títol FP 1er                                       
grau                               Ofic. 2ª Magatzem (*)  1    
F.P. 2ón. grau o equivalent en  
Treballs Socials                  Educador de Carrer               2    
 (*) Promoció Interna. 
 
El  sistema  de  selecció  per a totes les  places  serà   per  Concurs-Oposició." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del  punt   donada  
pel President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area de Règim Interior i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, se sotmet a votació  el  
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.-Modificar  la plantilla Orgànica de  funcionaris d'aquest  
Ajuntament per l'exercici 1994 en el sentit  d'amortitzar  la  plaça 
d'Intendent Major Cap  de  la  Guàrdia Urbana pertenyent a la Sots-Escala 
de Serveis Especials. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'informe  del Departament de  Personal  del qual es desprèn 
la necessitat de què es modifiqui la  Plantilla  Orgànica del personal d'aquest 
Ajuntament,  la  qual cosa comporta necessariament la modificació de 
l'Organigrama Municipal. 
  
 Vist així mateix l'informe emès pel Departament  de Personal, i el 
que es disposa en l'article 27 del Reglament del personal al servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Atés que la modificació que es proposa respón a  la voluntad   
d'aquesta  Corporació  d'amortitzar   la   plaça d'Intendent   Major  Cap  de  la  



Guàrdia  Urbana   com   a conseqüència  de  què el seu titolar el Sr.  Jerónimo  
Luis Aguilar  Plou ha renunciat a la mateixa amb efectes  31  de gener de 
1994. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar la Plantilla Orgànica de funcionaris d'aquest 
Ajuntament per l'exercici 1994 en el  sentit d'amortitzar  la plaça d'Intendent 
Major Cap de la  Guàrdia Urbana pertenyent a la Sots-Escala de Serveis 
Especials. 
 
 Segon.- Que l'Organigrama Municipal resti fixat  en la forma que 
consta en el document que s'adjunta al present acord." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  punt  
donada  pel  President-Delegat  de  la  Comissió Informativa  de  l'Area  de 
Règim  Interior  i  Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula 
el  Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per a 
preguntar  si l'interessat realitzarà les funciones de  Cap de  la Guàrdia 
Urbana, contestant el senyor Balmón que  sí, perquè  una cosa és la plaça que 
és d'Intendent i altra  el lloc de treball de Cap. 
 
 Seguidament, pren de nou la paraula el senyor Rosas el  qual  
després  de  manifestar  que  està  d'acord   amb l'exigència  amb  un  plus per 
dedicació  exclusiva  de  la persona qui cobra aquest lloc, assenyala la 
necessitat  que aquesta dedicació impliqui que hi hagi un Cap de la Guàrdia 
Urbana  visible  ja  que  fins  ara  no  es  tenia  aquesta apreciació  salvat  
quan es tractava d'assistir  a  algunes recepcions.  En altres paraules el 
senyor Rosas demana  que al Cap de la Guàrdia Urbana se'l vegi pel carrer per 
evitar que  d'aquesta manera hi hagi un relaxament dels  Guàrdies, per  la 
qual cosa demana que se'l exigeixi des  del  primer moment. 
 
 Després  d'això, se sotmet el dictamen a votació  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.  
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 



 10.-  Exposar al públic als efectes  de  l'article 125 del 
Reglament de Planejament de la Modificació del  PGM que comporta el 
P.E. d'Ordenació Urbana "Sector Almeda". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Aquest  Ajuntament,  mitjançant acord  adoptat  en sessió  
plenària  celebrada el dia 27 de gener de  1993,  i previs  els tràmits legalment 
establerts, va  aprovar  provisonalment  la modificació puntual del Pla General  
Metropolità  en el sector del Barri Almeda d'aquesta Ciutat,  en l'àmbit 
delimitat, al nord, per la carretera de  Barcelona; a  l'oest,  pel carrer Ferran, 
Tirso de Molina  i  Passatge Busquets;  a  l'est, pel Camp de l'Empedrat i al  
sud,  per l'Avinguda  del  Maresme, incloent l'àrea  discontínua  que dóna 
front al carrer Salamanca. 
 
 Atès que junt a l'esmentada modificació puntual del Pla   General  
Metropolità,  es  va  impulsar   i   aprovar provisionalment  el  Pla Especial  
d'assignació  d'usos  de l'esmentat àmbit territorial. 
 Atès  que  amb  data  12 de  febrer  de  1.993,  la Comissió   
d'Urbanisme   de  Barcelona,  en   relació   amb l'esmentat  Pla  Especial,  i  
als  efectes  previstos   en l'article  44  del  Text Refós de la  Legislació  vigent  
a Catalunya  en matèria urbanística, va emetre informe en  el sentit de què 
s'havia de completar l'expedient de  modificació  puntual del Pla General 
Metropolità, ja que  el  Pla Especial  tramitat simultàniament  contenia  
determinacions que  implicaven  altres  modificacions  puntuals  del   Pla 
General que no es contemplaven en el document tramitat. 
 
 Atès  que  degut  a això  l'Ajuntament  va  retirar ambdós  
expedients de la Comissió d'Urbanisme de  Barcelona per a la seva correcció. 
 
 Atès   que   les  modificacions  a   introduir   en l'expedient   de  
modificació  puntual  del   Pla   General Metropolità   de  constant  referència,  
són  de   caràcter substancial,  el  que aconsella l'arxiu de  les  actuacions 
realitzades  fins el dia d'avui i la tramitació  "ex  novo" del corresponent 
expedient d'aprovació. 
 
 Vist  el que disposa el Decret Legislatiu 1/90,  de 12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa de textos  legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística i l'article  125 del  Reglament  de Planejament, el Ponent  de  la  
Comissió d'Obres,   Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis  proposa   a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 



 
 Primer.-  Arxivar l'expedient tramitat  per  aquest Ajuntament   fins  
la  seva  aprovació   provisional,   de modificació  puntual  del Pla General  
Metropolità  en  el sector de Barri Almeda d'aquesta ciutat, en l'àmbit 
delimitat, al nord, per la carretera de Barcelona; a l'oest,  pel carrer  Ferran,  
Tirso  de Molina i  Passatge  Busquets;  a l'est, pel Camp de l'Empedrat i al 
sud, per l'Avigunda  del Maresme,  incloent  l'àrea discontínua que  dóna  
front  al carrer Salamanca, i iniciar nou expedient. 
 
 Segon.-  Exposar al públic, en aplicació  de  l'article 125 del 
Reglament de Planejament, la MODIFICACIO  DEL PGM,  que  comporta  el  
PLA  ESPECIAL  D'ORDENACIO  URBANA "SECTOR  ALMEDA", a l'àmbit 
esmentat en el  punt  anterior, consistent  en modificació de plànols 
d'ordenació  i  modificacions  puntuals  de les  normes  urbanístiques,  segons 
detall especificat en l'informe tècnic emès per l'Arquitecta Municipal el dia 16 
de febrer d'enguany, per un  període de  trenta  dies, mitjançant anunci que  
s'inserirà  en  el Butlletí  Oficial  de la Província i en un dels  diaris  de major  
difusió,  a l'objecte de que durant  aquest  termini puguin  formular-se 
suggeriments, i, en el seu  cas  altres alternatives de planejament, per 
Corporacions, Associacions i particulars." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del   punt  feta  
pel  President-Delegat  de  la   Comissió informativa  de  l'Area d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis,  senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula  
la Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyora Yolanda  Piedra Mañes, per a 
assenylar que en la Comissió Informativa es va abstenir  el  seu  Grup de votar  
aquesta  proposta  perquè compartien la filosofia de la Generalitat. Per això, 
com en aquest  tràmit  s'ha  incorporat aquesta  filosofia  de  la Generalitat, 
votarien a favor de la proposta. 
 
 
 Després  d'això, els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 En aquest moment, s'absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal de CiU, senyor Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 
 
 
 11.-Desestimar  el recurs s'alçada  interposat  per "Kio  
Investiments,  S.A." respecte a la  convocatòria  del President  de la 
Junta de Compensació del Polígon Unic  del Camp de l'Empedrat. 



 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  el recurs d'alçada interpossat el dia  3  de desembre de 1993 
(R.G.E. núm. 15738) pel Sr. Pau  Camprubí Garrido, en nom i representació 
de KIO INVESTIMENTS,  S.A., contra la resolució del President de la Junta de  
Compensació   del  POLIGON  UNIC  DEL  CAMP  DE    L'EMPEDRAT,   de 
convocatòria de sessió del dia 10 de desembre de 1993. 
 
 Atés  que el recurs està fonamentat en els aspectes següents: 
 
 a) Nul.litat   del  ple  dret  de  la   convocatòria,   per prescindir   
absolutament  del   procediment   legalment establert pels Estatuts de la 
Junta, i 
 
 b) Ratificació de l'oposició del recurrent a l'aprovació de la 
Modificació del PLA PARCIAL DEL CAMP DE L'EMPEDRAT. 
 
 Vist  l'informe de la Secretària General,  el  qual posa de manifest 
que: 
 
 1) La convocatòria es va realitzar en els termes  previstos en  els  
Estatuts, ja que havia set  dies  hàbils  sense comptar  el  de la data de 
notificació, i  en  qualsevol cas,   l'assistència   del   recurrent   a   la   sessió 
cel.lebrada,  hagués  subsanat  el  vici  de  nul.litat, d'existir aquell, i 
 
 2) Pel  que  fa al segon aspecte, es una reiteració  de  la seva 
al.legació a l'aprovació de la Modificació del  PLA PARCIAL  DEL CAMP DE 
L'EMPEDRAT, que ja va  ser  resolta per aquest ajuntament en sessió plenària 
de 7 d'octubre, en   la   qual  es  van  desestimar   les   al.legacions 
presentades. 
 
 Atès que per l'anteriorment exposat el recurs no és susceptible 
d'estimació, el Ponent de la Comissió  d'Obres, Urbanisme,  Manteniment i 
Serveis proposa al Ple  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar el recurs d'alçada   interposat pel Sr. Pau 
Camprubí Garrido, en nom i representació de KIO INVESTIMENTS, S.A., 
contra la resolució del President de la Junta  de  Compensació del POLIGON 
UNIC DEL CAMP  DE  L'EMPEDRAT, de convocatòria de sessió del dia 10 de 
desembre de 1993, en base als motius que s'ha fet referència en la part 



expositiva del present Acord. 
 
 Segon.- Notificar l'antecedent Acord a l'interessat pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt   donada   
pel  President-Delegat   de   la   Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a  
votació el dictamen essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.-   Denegar  la  petició  formulada  per   "Kio Investiments, 
S.A.", en relació amb el procediment  instat pel  President de la Junta de 
Compensació del  Pla  Parcial Camp de l'Empedrat d'inici de la via de 
constrenyiment  pel no pagament de les quotes d'urbanització. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme,  
Obres, Mateniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vista  la petició formulada pel Sr.  Pau  Camprubí Garrido  en nom 
i representació de KIO INVESTIMENTS,  S.A., en data 28 de gener de 1994 
(R.G.E. núm. 1073), en  relació amb  el  procediment instat pel President de  la  
Junta  de Compensació del PLA PARCIAL DEL CAMP DE L'EMPEDRAT, d'inici 
de  la via de constrenyment pel no pagament de  les  quotes d'urbanització. 
 
 Atès que KIO INVESTIMENTS, S.A., fonamenta la  seva petició en 
les següents argumentacions: 
 
a)   Que el certificat expedit el dia 27 de juliol de  1993  per  la Secretària de la 
Junta de Compensació del  Pla arcial Camp de l'Empedrat, que va servir de 
base a la resolució de l'Alcaldia núm. 3845/93 de 3 de novembre, per  iniciar 
la via de constrenyiment en  relació  amb diferents  quotes d'urbanització 
impagades  per  l'interessat,  és  falsa,  per  quan  es  certifica   que 
l'esmentada societat va rebre el requeriment de  paga ment en determinades 
dates, quan el recorrent considera  que no és cert, el que implica 
l'incompliment  del que  preveu  l'article  181 del  Reglament  de  Gestió 
Urbanística, que assenyala que no es podrà instar  per la Junta de 
Compensació l'inici de la via de constrenyiment, fins que no hagi transcorregut 
un mes des d'el requeriment efectuat per la Junta. 
 
 b)  Que  aquest incompliment que al.lega KIO  INVESTIMENTS, 



S.A.,  suposa un perjudici per a la seva companyia,  en la mesura en que el 
deute es grava amb un 20 per 100 de recàrrec, el que donat el seu import és 
de considerable importància,  i  se  li ha privat  de  la  possibilitat d'interposar   
contra   les   esmentades   quotes   els corresponents recursos, avalant la seva 
quantitat. 
 
 c)  Que KIO INVESTIMENTS, S.A., va recòrrer el seu dia  les quotes 
urbanístiques que s'estan girant als propietaris del sector per raons, tant de 
fons com de forma,  sense que  fins  el dia de la data se li hagi  comunicat  cap 
resolució al respecte. 
 
 d)  Que  la  injustícia,  i per  tant  il.legalitat  de  la distribució  de  
beneficis  i  càrregues  realitzada  a través  del Projecte de compensació, ha  
sigut  ratificada, previ al seu recurs, per la Comissió  d'Urbanisme de   
Barcelona,  que  en  l'acord  adoptat  en   sessió  celebrada  el  dia 19 de gener 
d'enguany, ha  exigit  a l'Ajuntament la necessitat d'efectuar una nova  
compensació  que  distribueixi amb justicia els  beneficis  i càrregues  que 
resultin del planejament, ratificant  la postura d'aquesta societat de que tenia 
rao en  oposar-se  al pagament d'unes quotes que  varen  distribuir-se sense 
atendre els principis que estableix la llei. 
 
 Vist  l'informe de la Secretària General, de data 7  de  febrer de 
1994, el qual posa de manifest: 
 
 1º) En  relació a les al.legacions a) i b)  sobre  falsetat  del certificat 
emès per la Secretària a la Junta que ha servit de base a l'Ajuntament per 
l'inici de la via  de constrenyment i, en conseqüència, perjudici per l'interessat 
al quedar gravades amb un 20% les quotes. 
 
 Que segons la documentació facilitada pel President  de la  Junta, 
existeix constància expressa de  l'acusament de  rebut de la notificació al 
reclamant  requerint  el pagament de les quotes, als efectes  del previngut  per 
l'art.  181.3 del Reglament de Gestió Urbanística,  que acredita  que els 
extrems continguts a la  certificació de la Secretària de la Junta són 
absolutament certs. 
 
 Que  les notificacions van ser efectuades per  ENDUCSA, en base a 
l'Acord adoptat per l'Assemblea General de la Junta, de data 13 de novembre 
de 1991, i 
 
 Que l'acord d'instar la via d'apreuament en relació amb les  quotes 
d'urbanització, no és cert  que  s'adoptés, com  assenyala  KIO 
INVESTIMENTNS, S.A., el dia  10  de   desembre  de  1993, perquè segons acta 
aportada  de  la   sessió cel.lebrada per la Junta el dia 20 de juliol  de   1993, 
l'esmentat Acord s'adoptà en la data citada en la  certificació de la Secretària 



de la Junta. 
 
 
 2º) En  relació a l'al.legació c),  "recursos  interpossats pel reclament 
contra les quotes urbanístiques derivades del Projecte de Compensació: 
 
 - Pel que fa al fons, les quotes d'urbanització girades al  recorrent 
són quantitats a compte que deriven  de les  asignades com a conseqüència de 
l'aprovació  del Projecte  de Compensació del Camp de l'Empedrat,  que 
contempla  les  previsions que al  respecte  fixa  el corresponent    projecte   
d'urbanització,    aprovat definitivament  per l'Ajuntament Ple en sessió de  24 
de juliol de 1991. 
 
 L'esmentat projecte va ser aprovat definitivament per  l'Ajuntament 
en sessió plenària celebrada el dia 24  de juliol  de 1991,un cop seguida la 
tramitació  legalment establerta,  sense  que el recorrent  compareixés  
presentant cap al.legació en el tràmit d'exposició  pública,  no  interposés cap 
recurs de reposició  contra  la seva aprovació definitiva, notificada amb 
acusament  de rebut  de  forma  individualitzada  a  cada  propietari 
(notificació a KIO INVESTIMENTS, S.A. el 3 de  setembre de  1991), no 
impugnant-la, per tant tampoc  davant  la jurisdicció contenciosa-
administrativa. 
 
     Però és que a més el reclamant, en l'Acta de la  sessió celebrada  per  
l'Assemblea  General de  la  Junta   de Compensació  del Polígon Unic del Pla 
Parcial del  Camp de  l'Empedrat, celebrada el dia 9 de maig de 1991,  fa 
constar expressament en acta la seva conformitat amb el Projecte de 
Compensació presentat i vota a favor de  la seva aprovació en aquella sessió. 
 
 Per la qual cosa ens trobem davant un acte consentit  i  ferm que no 
és susceptible de nova impugnació pel   que fa  al fons, salvat que les 
quantitats  girades  fossin diferents de les contingudes en el Projecte de  
Compensació,  circumstància  que  no es dóna  en  el  supòsit   present,  en  el 
que la Junta es  limita,  d'acord  amb l'establert  pels  seus Estatus i Bases  
d'Actuació,  a girar derrames a compte del cost definitiu de la  urbanització, en 
funció del percentatge de participació que cada propietari té atribuït en el 
Projecte de Compensació. 
 
 - Pel que fa a la forma i encara en l'hipotètic cas que el  recorrent 
estigués en lo cert i se  li  haguessin notificat defectuosament les liquidacions, 
tampoc pot prosperar  tal  pretenció,  tota  vegada  que  segons l'article 58.3 
de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de  Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques  i del Procediment Administratiu Comú, les 
notificacions defectuoses produeixen efecte a partir de la data  en que  
l'interessat realitzi actuacions que suposin  el coneixement  del  seu contingut, 



o  interposi  contra   aquestes el recurs procedent. 
 
 3º) En relació a l'al.legació d) en la qual el recurrent fa constar que 
previ recurs interpossat per la seva  part, la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona li ha donat la raó en  quan a la seva oposició al pagament de les  
quotes, per   haver  estat  distribuïdes  sense   atendre   als principis que 
estableix la llei: 
 
 - Que,  en  tot  cas,  la  resolució  de  la   Comissió d'Urbanisme  de 
Barcelona de 19 de  gener  d'enguany, dona  la  raó a l'Ajuntament, admetent 
a  tràmit  una Modificació del Pla Parcial, ja que no s'ha d'oblidar que  
precissament  una de les al.legacions  del  avui reclamant  en  el tràmit 
d'exposició  pública  de  la Modificació  de l'esmentat Pla Parcial,  radicava  en 
entendre que era impossible i il.legal la  tramitació d'un  Pla  Parcial  per 
tractar-se de  sòl  urbà,  al considerar que la urbanització estava conclosa. 
 
 - Que aquesta dona raó a l'Ajuntament admetent a tràmit una 
modificació de Pla Parcial, en la qual no diu que el  Projecte de Compensació, 
actualment en  vigor,  i les quotes que es deriven d'aquest, siguin contràries       
a  la  llei per emparar una  injusta  distribució  de beneficis i càrregues; lo que 
diu és que d'aprovar-se definitivament la modificació del Pla Parcial, haurà      
d'aprovar-se  un  nou projecte de compensació  i,  en  conseqüència, 
 
     -  Les  quotes urbanístiques que es nega  a  pagar  KIO      
INVESTIMENTS, S.A., són les derivades del planejament vigent  en l'actualitat, 
i per tant del  projecte  de Compensació  vigent,  degudament aprovat el  seu  
dia pels  òrgans competents, i aquesta  circumstància  és absolutament  
independent  de  si,  un  cop  aprovada definitivament  la  modificació del  
planejament  que  aquest  Ajuntament  tramita, i amb motiu  de  la  
modificació  correlativa del Projecte  de  Compensació, resultés una altra 
distribució diferent de  beneficis i càrregues. 
         
 Atès  que  per l'anteriorment exposat,  la  petició formulada  per  
KIO INVESTIMENTS, S.A.  no  es  susceptible d'aceptació,  el Ponent de la 
Comissió d'Obres,  Urbanisme, Manteniment  i  Serveis proposa al Ple 
l'adopció  dels  següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Denegar a KIO INVESTIMENTS, S.A.  la  petició  
formulada en relació amb el procediment  instat  pel President  de  la Junta de 
Compensació del PLA  PARCIA  DEL CAMP DE L'EMPEDRAT, d'inici de la via 
de constrenyment  pel no pagament de les quotes d'urbanització. 
 
 Segon.-  Notificar el present Acord a  l'interessat pel  seu  



coneixement i efectes, així com a  la  Tresoreria Municipal." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt   donada   
pel  President-Delegat   de   la   Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, es sotmet a  
votació el dictamen essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 13.- Restar assabentats de la renúncia voluntària a la  seva  
condició de regidor, efectuada pel  senyor  Josep Nogué Felip. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit tramés pel senyor Josep Nogué Felip, qui ostenta la 
condició de Regidor d'aquest Ajuntament,  en virtut  del qual es posa en 
coneixement d'aquesta  Alcaldia el seu desig de renunciar a l'esmentada 
condició per motius estrictament, en virtut del que disposen els articles 177 i 
178.1  de la Llei Orgànica del Règim Electoral General,  en concordança amb 
l'article 6.f) d'aquesta. 
 
 Per  tot això aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el  que  disposa 
l'article 182.1 de la  Llei  Orgànica  del Règim  Electoral  General, proposa al 
Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Restar   assabentats  de   la   renúncia voluntària  a  la 
seva condició de Regidor,  efectuada  pel senyor  JOSEP  NOGUE  FELIP, 
pertanyent  a  la  candidatura d'Iniciativa per Catalunya, "IC", i declarar 
vacant el  seu càrrec de Regidor Municipal. 
 
 Segon.- Remetre el present acord a la Junta Electoral Central, a fi i 
efecte que per aquesta es  procedeixi, en conformitat amb el que disposa 
l'article 182 de la  Llei Orgànica del Règim Electoral General, a la proclamació 
com a  nou candidat, del senyor JOSEP CARLES VALLEJO  CALDERON, de  la 
candidatura d'Iniciativa per Catalunya,  que  figura com a suplent, atenent al 
ser ordre de col.locació." 
 
 



 Seguidament,  pren  la paraula el  senyor  Alcalde, José Montilla 
Aguilera, que procedeix a donar lectura de la carta de dimissió presentada pel 
Regidor del Grup Municipal d'IC,  senyor  Josep Nogué i Felip, el text literal  de  
la qual és el següent: 
 
 
 "Benvolgut Alcalde: 
 
 Com ja vaig avançar en l'últim Ple de  l'Ajuntament he  demanat al 
Grup Municipal d'INICIATIVA  PER  CATALUNYA, que   pertanyo,   de  ser  
rellevat  com  a   Regidor.   En conseqüència et presento la meva renúncia com 
a regidor  de l'Ajuntament  de Cornellà que tu presideixies,  demanant-te que  
li  donis  el curs que correspongui, per  tal  de  fer efectiva  la  meva 
substitució per un altre company  de  la nostra llista. 
 
 Enguanys,  com molt bé saps, farà 15 anys que  vaig adquirir  la 
condició de regidor del nostre  Ajuntament,  a través de les primeres eleccins 
democràtiques. M'és difícil d'expressar  o sintetitzar en poques línies tot el  
que  ha suposat  per a mi  aquest fet a la meva vida. En  qualsevol cas  ha  
sigut una experiència apassionant,  una  autèntica aventura,  per  bé  que la 
duresa de la  mateixa  també  ha deixat,  sens dubte, les marques 
corresponents i no ho  dic amb  cap  mena  de  recança, doncs  he  adquirit  al  
llarg d'aquest  camí, compartit durant un llarg període  amb  tu, m'ha 
proporcionat un bagatge que difícilment hagués  adquirit des d'altres opcions. 
 
 Sé que dec reconeixement pel que he après a  moltes persones,  des  
del  meu  cap  de  Grup  i  primer  Alcalde Democràtic  Frederic  Prieto,  fins a  
altres  companyes  i companys  regidors  tant del meu propi  Grup  com  
d'altres grups  municipals  amb  els que  he  col.laborat  al  llarg d'aquesta  
etapa, tant des del propi Govern  Municipal  com des  de la oposició. També 
dec agraïment  als  funcionaris, especialment  a aquells que amb la seva labor  
m'han  facilitat extraordinàriament la meva tasca des de les  diverses 
responsabilitats  que he assumit durant aquest  temps.  Per últim expressar-te 
el meu reconeixement personal pel suport que  de  tu he rebut, de forma 
especial durant  l'etapa  de cogovern  de  la  Ciutat, doncs encara que  no  han  
faltat moments de desacord, hem sabut respectar-nos. 
 
 
 La  raó de la decisió que he pres té que veure  amb la  meva situació 
actual en l'àmbit professional que em  fa difícilment  compatible  la  presència   
i  dedicació   que comporta el ser regidor i el temps i tipus de dedicació que em 
comporta el meu treball. 
 
 Resto  a la teva disposició i a la de  l'Ajuntament que presideixes, 
però ja com a ciutadà ras, que creu en  el projecte  polític  amb  el que he estat  



i  seguiré  estant compromés, encara que a un altre nivell, però per damunt de 
tot  creu  que la solució dels problemes que afecten  a  la nostra  població,  
però  també més enllà,  només  es  poden resoldre  per la via del diàleg clar i 
honest  entre  tots, sense exlusions. 
 
 Rep una forta abraçada, Josep Nogué i Felip." 
 
 Continua el senyor Alcalde amb l'ús de la  paraula, desitja fer 
constar en nom de tot l'Ajuntament i en el  seu propi, l'agraïment al senyor 
Nogué pels 15 anys dedicats  a l'Ajuntament, desitjant-li el millor, tant en la 
seva  vida professional com personal pel futur. 
 
 Després d'això la moció és aprovada per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  del  
PP,  senyor  Amador  Rosas  Outes,  per   a plantejar  dos precs i preguntes, 
que ha surgit des  de  la celebració de l'última Comissió Informativa: 
 
 1.- En relació amb la situació del carrer Caoba, el senyor Rosas 
manifesta que els bombers havien d'entrar  per aquella  zona  en un servei i no 
podien, al igual  que  les ambulàncies,  per la forma en què estaven  
estacionats  els cotxes,  i  tot i que l'Ajuntament ha  actuat  al  respecte posant 
moltes multes, això no ha solucionat el tema definitivament,  ja que també es 
tracta d'un problema  d'educació vial,  per  la qual cosa demana  que  
l'Ajuntament  prengui novament  interés  en aquest  assumpte,  perquè  
existeixen moltes queixes dels veïns. 
 
 
 2.- Diumenge passat es va produir un ferit per  una baralla  en el 
bar JOPER, establiment que continua  causant moltes molèsties de fums, 
olors, insonoritzacions, etc, als veïns, per la qual cosa sol.licita un control més 
exhaustiu de la Policia Municipal, a la vegada que manifesta la  seva 
consideració que en la mesura que ha de tractar-se d'un bar de  tercera  
categoria, potser no  estigui  autoritzat  per obrir fins les 3 de la matinada. 
 
 3.- D'altra banda, el senyor Rosas manifesta que si bé s'ha realitzat 
la poda dels arbres aquesta tardor, no es nota  res, ja que fins i tot existeixen 
branques que  estan intercalades  entre  els cables que estan a dos  metres,  i 
s'han deixat branques mortes sense podar, per la qual  cosa sol.licita   que  es  
demanin  els  informes  als   tècnics competents per a conèixer si el treball 



està ben fet. 
 
 4.-  Passarà una relació dels sots que hi ha  a  la ciutat  al 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de l'Area  d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis,  senyor Antonio Martínez Flor. 
 
 A continuació, pren la paraula el President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio Balmón 
Arévalo, en relació  amb el  primer prec per manifestar que l'aparcament del  
carrer Caoba  està senyalitzat, però el problema és que els  veïns no ho 
acompleixen, per la qual cosa es tornarà a actuar amb la grua. 
 
 Seguidament,  pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per  assenyalar en  relació  amb el segon prec, i pel que fa  a  l'hora  
de tancament, que aquesta normativa ja no està vigent. 
 
 Tot  seguit, intervé novament el Portaveu del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que  aleshores l'Ajuntament 
no ho pot permetre, a la  vista de  les  molèsties  que  es  produeixen  als  
veïns,  i  si l'Ajuntament  és competent hauria de posar les bases per  a 
solucionar aquest problema, ja que es tracta d'un barri  de treballadors on 
necessiten descansar. 
 
 Pel que fa referència al bar JOPER, pren de nou  la paraula  el  
senyor Balmón per a manifestar que  es  mirarà aquest  tema però, que està 
fent un seguiment i  una  sèrie d'inspeccions  en  tota  la  ciutat  per  veure  on  
hi  ha conflictivitat,  amb  l'objecte que on l'hagi, cada  dos  o tres  setmanes  
es  realitzi una ronda  conjunta  entre  la Policia Municipal i la Nacional. No 
obstant l'anterior,  el senyor  Balmón  manifesta que és difícil  controlar  si  és 
produeix consum de drogues en el local. 
 
 Pel que fa referència als horaris de tancament,  el senyor  Balmón 
diu que és competència de la Generalitat  la normativa  de la qual no 
distingueix categories, de  manera que  tots  els bars poden tancar a les 3  de  
la  matinada. L'Ajuntament, continua manifestant el senyor Balmón, no  té 
competència  sobre  això, encara que,  evidentment  intenta restringir al 
màxim. 
 
 Tot seguit, pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per  a assenyalar,  en relació amb la poda de l'arbrat,  
que  s'ha utilitzat   el  procediment  aconsellat   per   l'Enginyera Tècnica. No 
obstant això, proposa que el pròxim any,  abans que es realitzi, es pugui 
efectuar una reunió amb Tecsalsa, perquè   explique  aquests  procediments  



en  la   Comissió Informativa,  i sigui la mateixa que decideixi el tipus  de poda 
a realitzar. 
 
 A continuació, pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Ignasi Riera i Gassiot, per informar que  en  aquest  moments al 
Parlament  s'està  debatent  un projecte  de llei de descentralització,  
desconcentració  i coordinació del Sistema Català dels Serveis Municipals, per 
la  qual  cosa  considera  important  que  els   Ajuntament sàpiguen  i  
coneguin  aquest  projecte,  ja  que   vulnera greument  les competències 
municipals en la matèria i  obre les  portes a què els serveis socials siguin  de  
pagament, donant  lloc  d'aquesta manera a  una  possible   situació 
d'arbitrarietat que tindrà conseqüències molt negatives. 
 
 Seguidament, pren la paraula el senyor Alcalde, per assenyalar que 
es va estudiar la possibilitat de portar una moció al Ple relacionada amb 
aquest tema, i al final es  va aprovar per la Comissió de Govern. 
 
 Tot seguit, intervé la Regidora-Delegada de Sanitat i  Serveis  
Socials, senyora Judith Ibáñez i Vives,  per  a explicar  que  la Comissió de 
Govern  de  l'Ajuntament,  en sessió de 13 de gener, va aprovar una moció 
relacionada amb aquest  projecte de llei que s'ha enviat a la Federació  de 
Municipis de Catalunya, assenyalant que a més a més el Grup  
Parlamentari  socialista ha realitzat una esmena a  la  totalitat.  Així mateix, la 
senyora Ibáñez informa  que  s'ha previst acudir al Parlament per a demostrar 
la disconformitat del món municipal amb aquesta Llei. 
 
 A  continuació,  pren de nou la paraula  el  senyor Alcalde,  per  a  
manifestar que la  preocupació  del  grup municipal  d'IC és compartida pel 
seu grup, ja  que  aquest projecte de llei atribueix competències als municipis 
sense acompanyar  els  recursos  necessaris  i  és   excesivament 
reglamentista. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé,  per  a manifestar  que ja que s'ha 
suportat durant tot el  ple  la manifestació  que està tenint lloc davant 
l'Ajuntament  per part  de  la  Policia  Municipal,  com  a  mínim  s'hauria 
d'informar a l'oposició què passa. 
 
 Tot  seguit, pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes,  per  a realitzar els precs i preguntes 
següents: 
 
 1.-  Que es revisi la situació que s'està  produint en  l'Avinguda 
República Argentina, entre els números  5  i 11,  perquè no saben què passa, 
si és que estan  realitzant obres o quin és el motiu de la situació que allà es 



dóna. 
 
 2.-  Assenyalar que la població que viu per  damunt la  via del tren 
té problemes per a creuar la via,  per  la qual  cosa  seria convenient sol.licitar  
l'obertura  d'una porta  enfocada cap al col.legi, per a evitar  els  perills dels  
atracaments que es poden produir passant per  la  via subterrània. 
 
 En relació amb aquest últim tema pren la paraula el senyor  
Alcalde,  senyor  José Montilla  Aguilera,  per  a assenyalar  que  com  això és 
una  competència  de  RENFE, aquest  Organisme sempre ha dit que si s'obre 
una porta  no s'utulitzaria  la passarel.la i la gent travessaria la  via amb  el  
perill d'accidents  que  comportaria.  Manifestant sobre  això  el Regidor del 
Grup Municipal de  CiU,  senyor Antoni  Recort  i García, que abans estava 
així  i  de  fet ningú passava pel pont. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el senyor Alcalde, per a 
assenyalar que es pot tornar a estudiar, però  és l'argument  que  
sistemàticament dóna RENFE per  a  denegar aquesta  proposta, i la gent és 
rebeca a passar  pels  subterranis, perquè són molt estrets i tenen por. 
 
 A continuació, pren la paraula el President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a  explicar el  motiu  de la manifestació de la Policia  Municipal  
que està  tenint  lloc  a la porta de  l'Ajuntament  en  aquest moments,  
assenyalant que ve produïda per una  proposta  de l'Ajuntament  de 
modificació dels horaris, ja que s'ha  fet un  estudi  que  posa  de manifest  la  
necessitat  de  més presència policial durant els caps de setmana. Per a  
solucionar aquest tema, continua manifestant el senyor  Balmón, existeixen  
diverses  opcions: una ampliar  la  plantilla, altra pagar hores extres i l'última 
rentabilitzar al  màxim l'horari  del personal que tenim, ja que s'ha detectat  
que en  horaris entre 6 i 8 del matí i 3 i 4 de la tarda no  és necessària  tanta 
presència policial, per la qual  cosa  es pot  compensar  incrementant  la  
presència  policial   els dissabtes pel matí i per la tarda en 5 persones. 
 
 Així  mateix  el senyor Balmón explica  el  sistema proposat  de la 
bossa d'hores, assenyalant que aquest  tema es  va  parlar  amb els sindicats, 
els  quals  demanen  una contraprestació econòmica. 
 
 A  més  a més, el senyor Balmón diu que hi  ha  una sentència  a  
favor de l'Ajuntament, pel que fa a  la  seva potestat   d'organització  dels  
serveis,  i  com   aquesta proposta no implica més hores, sinó una 
redistribució  dels horaris, és pel què es proposa la seva aplicació. 
 
 Seguidament el senyor Balmón puntualitza que precisament per 
aquest motiu és pel que, quan es va negociar  el conveni,  als únics que se'ls 



va posar el plus  d'avaluació va ser a la Policia Municipal, per la qual cosa, tot 
i  que comprén la manifestació, creu que l'obligació de  l'Ajuntament és 
rentabilitzar el personal del qual disposa. 
 
 En  qualsevol  cas tot el problema  radica  en  una diferència 
d'interpretacions entre el Comité i l'Ajuntament que,  en  tot cas, han de 
solucionar  els  Tribunals.  Així mateix,   el   senyor   Balmón,   assenyala   
que   aquesta manifestació també ve produïda pel descontent a causa d'una 
sèrie de sancions que s'han imposat a guàrdies urbans, i en la mesura que 
també hi ha eleccions sindicals dintre  d'uns mesos, això també influeix. 
 
 Finalment, el senyor Balmón diu que evidentment  no és la via més 
fàcil, ja que és molt més fàcil la contractació de personal, però també seria 
irresponsable a la  vista de la situació econòmica actual. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé,  per  a assenyalar que ha llegit la nota 
informativa que va  repartint  el  personal de la Guàrdia Urbana, per la  qual  
cosa pregunta si la Comissió de seguiment del Conveni ha emès el dictamen 
favorable que preveu el mateix, manifestant  sobre això  el senyor Balmón, que 
el conveni ho preveu per  a  la modificació  del calendari, però no per la  
modificació  de l'horari,  aspectes  que  segons la sentència  de  la  qual 
parlava anteriorment són diferents. 
 
 Tot seguit, pren de nou la paraula la Portaveu  del Grup Municipal 
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per a  preguntar quina és la diferència 
entre ambdós  concepte, informació que li és facilitada pel President-Delegat 
de la Comissió   Informativa  de  l'Area  de  Règim  Interior   i Governació,  
senyor Antonio Balmón Arévalo,  que  assenyala que en qualsevol cas, 
l'interpretació definitiva l'haurà de donar un Tribunal si es considera 
convenient. 
 
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda  per unanimitat, declarar-los d'urgència, en  
conformitat  amb  el  que disposa l'article  47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 



 
PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 

DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 
 15.- Aprovar la realitzaciódel VI Festival Internacional de 
Pallassos -Memorial Charlie Rivel- edició 1994. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  proposta del  Departament  de  Cultura, relativa a la 
realització del VI Festival Internacional  de Pallassos   -Memorial   Charlie  
Rivel-  de   Cornellà   de Llobregat, que se celebrarà de l'1 al 8 de maig de 
1994,  i acollint-se  a la Resolució de 10 de gener de 1994  (D.O.G. núm.  
1847,  de  17/1/1994), es proposa  al  Ple  Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  la realització del  VI  Festival Internacional de 
Pallassos -Memorial Charlie Rivel-  edició 1994, d'acord amb la memòria 
explicativa. 
 
 Segon.-  Sol.licitar subvenció a la Generalitat  de Catalunya -
Departament de Presidència- per un import de DOS MILIONS  CINC-CENTES  
MIL  (2.500.000,-)  pessetes  per  la realització   de  l'esmentat  Festival  
Internacional   de Pallassos. 
 
 Tercer.-  Facultar al senyor Alcalde perquè en  nom de  la 
Corporació Municipal subscriguin els  documents  que siguin necessaris." 
 
 
 Després   d'una breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Serveis a la 
Persona, senyor Vicenç Badenes  i Teixidó, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat  per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 16.- Restar assabentats que el senyor Josep Nogué i Felip   cesa  



del  seu  càrrec  de  representant   d'aquest Ajuntament  en l'Assemblea 
de la Mancomunitat de  Municipis de l'Area Metropolitana de Barcelona. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord  plenari de dotze de juliol  de  mil nou-cents  noranta-
un,  pel qual el senyor  Josep  Nogué  i Felip,  qui  ostentava  la  condició  de  
Regidor  d'aquest Ajuntament,   va ser designat com a  representant  d'aquest 
Municipi en l'Assemblea de la Mancomunitat de Municipis  de l'Area 
Metropolitana de Barcelona. 
 
 Atès que el senyor Josep Nogué i Felip ha presentat la  seva  
renúncia  voluntària a  l'esmentada  condició  de Regidor, la qual ha sigut 
acceptada en un punt precedent de la present sessió. 
 
 Atès que la condició de Regidor d'aquest Ajuntament és requisit 
indispensable per a representar-lo en la Mancomunitat de Municipis de l'Area 
Metropolitana de  Barcelona.   
 Per  tot  això aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Restar assabentats que amb efectes del dia d'avui el 
senyor Josep Nogué i Felip cesa en el seu  càrrec de  representant d'aquest 
Ajuntament en l'Assemblea  de  la Mancomunitat de Municipis de l'Area 
Metropolitana de Barcelona. 
 
 Segon.-  Designar com a nou  representant  d'aquest Municipi en 
l'Assemblea de la Mancomunitat de Municipis  de l'Area  Metropolitana  de  
Barcelona,  en  substitució  del senyor   Jopep  Nogué  i  Felip,  al   Conseller   
d'aquest Ajuntament senyor Frederic Prieto Caballé. 
 
 
 Tercer.-  Comunicar el present acord  als  Regidors afectats  i  a la 
Mancomunitat de Municipis de  l'Area  Metropolitana de Barcelona, pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta pel senyor 
Alcalde, se sotmet a votació i és  aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 



 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una  hores,  signant la present  
acta  l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que ho 
certifico. 
 


